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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/8 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 28.9.2022. 

 

ZAPISNIK 

15. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 28. rujna 2022. godine 

u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 16.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Svima lijepi dobar dan, poštovane dame i gospodo, drage vijećnice i 

vijećnici, dragi kolege, evo danas otvaramo 15. sjednicu Gradskog vijeća koju smo sazvali danas 

za 16.00 sati, pa kao što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gosp. Igora 

Rizmanovskog da prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, 

Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Marko 

Matijaščić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Miran Šoić 

  

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss – opravdala izostanak, Goran Gorše – opravdao izostanak, Maja Gračanin 

opravdala izostanak, Željko Mataušić, Željko Stanec 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 16 vijećnika, a 5 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 15. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Željko Radovanić, Marinko Džepina, Zvonko Župančić, pročelnici Grada 

Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Tihomil Mučnjak, viši stručni referent za prostorno uređenje i gradnju u Upravnom odjelu za 

provođenje dokumenata prostornog uređenja i gradnju 

- Igor Rizmanovski, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 
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- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno, potrebno je 

verificirati Zapisnika 14. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 31. kolovoza 2022. godine. 

Ima li primjedbe na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 14. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 31. kolovoza 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 31. kolovoza 

2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje Prijedlog dnevnog reda kojeg ste dobili uz poziv? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

usvojilo sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu  

2. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2022. godini 

3. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2022. godini 

4. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o ustrojavanju Službeničkog suda Grada Samobora 

5. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama 

6. Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine 

7. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o kupoprodaji s trgovačkim 

društvom RC SAMOBOR LOGISTICS d.o.o. za prodaju kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4, k.o. 

Klokočevec 

8. Prijedlog odluke o imenovanju članova Savjeta potrošača  

9. Ostale informacije. 

 

 

 



3 

 

MIRAN ŠOIĆ – Kao što je uobičajeno otvaram naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu 

postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, 

gradonačelnici, zamjeniku gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora.  

 

 Ima li pitanja? 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ – Imam jedno pitanje, vezano za, moglo bi se reći turističku 

promidžbu našeg grada. Mi se svi slažemo da je naš grad jako lijep, uređen, dolaze velike skupine 

turista. Primijetila sam i po raznim medijima i na internetu da se svi slikaju na glavnom gradskom 

Trgu, koji je posebno lijep i u noćnim satima i sada kada dolazi advent, kada budu lampice i to sve 

skupa, ali sam primijetila nešto što mi jako upada u oči, a to je fasada naše župne crkve. Zanima 

me, da li postoji neka mogućnost da se to renovira, jer ono je stvarno, moram reći, ruglo? Da li se 

tu mogu iskoristiti neki novci iz EU fondova ili u suradnji s Kaptolom ili na bilo koji drugi način? 

Mislim da je to prvo što upada u oči kada dolaze turisti, a i mi domaći kada smo tu na Trgu, kada 

se okrenemo na onu stranu prema brdu, vidimo da to baš nije lijepo. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanju i komentaru. Župnik već ima pripremljen 

projekt i sve je u proceduri, i vrlo brzo bi trebala početi obnova pročelja i fasade na župnoj crkvi 

Sv. Anastaziji. Mi smo u komunikaciji s njime, i naravno onoliko koliko mi, zapravo, možemo i 

smijemo, i što je u našoj ingerenciji, mi ćemo se uključiti, ukoliko bude potrebe. 

 

IVAN HORVAT – Vrijeme vrućina je prošlo, dolazi jedno drugo doba, promjenjivog 

vremena, a uskoro i zima sa svim svojim nepogodama. Vezano za to moje pitanje gradonačelnici: 

Da li je napravljen operativni program Zimske službe ili kako se u planovima piše izvedbeni 

program? U starom Izvedbenom programu sezona 21./22. Zimska služba traje od 01. studenog do 

01. travnja. Prema ovim izmjenama u točki koja slijedi, vezano uz nerazvrstane ceste, taj termin 

pomičemo na 15. studeni. Osobno smatram da to baš nije pametno, jer bolje je sa Zimskom službom 

početi ranije, a završiti kasnije, nego obratno. Nadam se da je sve spremno, ali koliko znam još 

uvijek nisu izabrani izvođači na pojedinim dionicama, kooperanti Komunalca, ili možda jesu, ne 

znam. Da li su osigurana sredstva za Zimsku službu, da li imamo dovoljno posipanog materijala 

itd., da nas ne iznenadi? Nemojmo zaboraviti da Samobor pokriva veliki dio brdskog područja 

(Žumberak) gdje nas snijeg može iznenaditi i sutra. Volio bih da te pripreme što prije napravite. 

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče otvaranja ponuda, išao je natječaj vezano za Zimsku 

službu, trećeg desetog je otvaranje ponuda. Što se tiče samog ovog datuma, znate da imamo 

operativno spremo u Komunalcu za sedamnaest zadataka od trideset jedan koje obavlja sam 

Komunalac, a ostalo su kooperanti. Tako da će oni biti svakako spremni za to, a vidjet ćemo nakon 

otvaranja ponuda što će doći vezano uz kooperante i neće biti nikakvog problema po tom pitanju. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li ima još pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Mislim da bi vam bilo dosadno da ja ništa ne govorim. U 

kontekstu mojih današnjih pitanja i male rasprave vratila bih se na početke ovog saziva Gradskog 

vijeća, odnosno rada ove gradonačelnice. Nedugo nakon izbora, možda dan dva, imali smo jedan 

mali sastanak na kojem je gđa Škrobot mene pitala, mislim da su već izbori bili gotovi, to je bilo 

poslije, da ste vi došli na poziciju da li bi vi imali kadrove, odnosno da li imate ljude koje bi mogli 

staviti na razne pozicije u Gradu koji su od ključne važnosti, jer naravno svaka garnitura stavlja 
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svoje ljude? Moj odgovor je tada bio da nemam ljude, da nismo planirali nikoga na ni jednu 

poziciju, nego da ćemo rješavati ljude raspisivanjem javnih natječaja. Mislim da je to 

najtransparentniji način i da ćemo sigurno unutar pristiglih molbi za razno razna mjesta pronaći 

stručnjake za pozicije koje će se u Gradu otvarati. Kroz ovih godinu i pol dana svjedočimo tome 

da vi niste imali u toj vašoj transparentnosti nimalo transparentnosti, pa ste uglavnom po 

zapošljavali ljude iz vaše stranke, što je po meni u redu, ali ono što mi se ne sviđa je to da su to 

uglavnom ljudi koji nisu iz Samobora. Morate razmišljati da za dvije i pol godine idu novi izbori, 

glasači su vam Samoborci, nisu vam to niti Svetonedeljšćani, ni Zagrepčani, ni svi oni koje ste 

zaposlili. Kada ćete ubuduće popunjavati radna mjesta malo razmislite o tome.  

Moje pitanje i ovaj uvod odnosi na pitanje koje je ovdje prisutna, kako to kaže gosp. 

Grgurić, javnost postavila meni preko Facebook-a da postavim vama. Koja je uloga i koja je 

naknada primljena od strane gosp. Nađia kao savjetnika pri izradi Studije za promet u našem 

Gradu? Znamo da je studija koštala cca osamdesetak tisuća kuna zajedno s PDV-om, pa je pitanje 

javnosti kolika je njegova uloga bila u tome i kolika je bila njegova cijena u sudjelovanju kao 

savjetnika gradonačelnice. On je ipak predsjednik jedne parlamentarne stranke u Hrvatskoj, pa 

nekako nije uobičajeno u tom našem političkom i gospodarskom životu da jedna takva osoba na 

takvoj funkciji bude savjetnik nekog gradonačelnika, ali dobro, eto, sve je moguće. To je moje prvo 

pitanje. 

Drugo pitanje se odnosi, a imali ste danas presicu oko Komunalca, a imali ste ju i neki dan. 

Tu je izneseno niz nekakvih čudnih rečenica, te je bila revizija, te nije bila, pa je sanacija, pa je 

rekonstrukcija, pa je puno loših kadrova, pa su neki otišli u penziju, sve je to divno i krasno, sve 

ćemo mi to kao građani očito platiti u povećanoj cijeni komunalnih usluga koje se očito priprema. 

Mislim da bez obzira koliko se mi bunili teško ćemo izbjeći poskupljenje i praktički plaćanja onoga 

načina vođenja Komunalca zadnjih dvanaest godina. Ono što mene zanima, vi ste mladi i puni ste 

elana i snage i znanja, trebalo bi nešto oko tog zbrinjava otpada i oko Komunalca promijeniti, ne 

na način, naravno da trebate napraviti rekonstrukciju ili kako se već to sve ne zove, promijeniti 

ljude koji ne rade i koji nisu odgovarajući, ali morali bi gledati naprijed. Stvoriti neku situaciju u 

kojoj će Grad Samobor prikupljanjem tog otpada na neki način početi stvarati nekakvo novo dobro. 

Znači, mi kroz svih ovih zadnjih Krešinih dvanaest godina nismo uspjeli doći ni do ideje o tome 

da pokrenemo sortirnicu, da počnemo na neki način sortirajući otpad zarađivati na tom otpadu. 

Sada kada je upravo ta tema Komunalca aktualna, apeliram na vas i pitam vas: da li ste u tom 

smjeru razmišljali, jer je krajnje vrijeme da mi stvarno počnemo savjesno gospodariti otpadom i na 

kraju imati od toga koristi, a ne samo sve veći financijski teret na građanima? 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem gđi Franceković na komentarima i na pitanjima. Ono 

što nikako neću dopustiti da se iznose neistine. Dakle, mi nikada nismo niti ćemo kadrovirati po 

političkim iskaznicama, to je apsolutno netočno. Ne znam od kuda vam uopće informacija o tome 

da su ljudi iz Fokusa zaposleni u Gradu Samoboru ili u bilo kojem poduzeću. Držimo se 

transparentnosti, ovdje su ljudi iz odjela koji provode natječaje i sve ide apsolutno po svakom 

pravilu i tu nikako nije točno, ovo što vi navodite, da su po političkim linijama zapošljavani ljudi.  

Druga stvar, ne znam zašto bi bilo sporno, a očito ste tu apelirali po mjestu stanovanja, 

dakle ne po stranačkoj iskaznici, nego po mjestu stanovanja, što direktor Komunalca nije iz 

Samobora. Smatram da su bitne kompetencije i da je bitno što je čovjek spreman napraviti, a ne od 

kuda mu je porijeklo. Mislim, ako ćemo tako gledati, neću se zapravo vraćati u prošlost, gledat ću 

samo u budućnost. Smatram da se držimo toga da kompetentni ljudi dolaze na pozicije. Ako će 

ljudi kažnjavati na izborima nekog što se na funkciju postavljaju kompetentni ljudi, bez obzira od 

kuda oni jesu, to je onda stvarno stvar birača i u to neću ulaziti. Ovdje je cilj jasan, ispraviti sve 
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one greške i sve ono što je napravljeno, rekla bih da je Komunalac devastiran i da je sreća da je 

netko tko je kompetentan se htio uloviti takvog posla. To je jedna stvar. 

Druga stvar, što se tiče gosp. Nađia, dakle, možete službeno dobiti iz Grada evidencije, da 

je gosp. Nađi savjetnik za nula kuna naknade. Smatram da uopće nije sporno to što je on savjetnik, 

a prometnu studiju radilo je poduzeće koje je dobilo to na javnom pozivu za izradu i on apsolutno 

nikakve veze s time nema. To što je on savjetnik i što nam on sa svojim savjetima sudjeluje u nekim 

raspravama po tom pitanju mislim da može samo doprinijeti, a ne odmoći.  

Sortirnica Komunalac, da ste bili prisutni danas na presici čuli biste, ali prenijeti će mediji, 

da je u jednom trenutku čak Komunalac izgubio dozvolu za gospodarenjem otpadom i mi smo sada 

tu u problemu da moramo poduzimati sve radnje da do 2025., ona je vraćena, ali trenutno su 

pooštreni uvjeti za ponovno dobivanje te dozvole za gospodarenje otpadom. Morat ćemo napraviti 

objekte na Trebežu kako bismo mogli osigurati da dobijemo dopusnicu ponovno u 2025. godini. 

Tako da su tu poduzete radnje, projekt je u pripremi i morat ćemo tu osigurati i sredstva i izgraditi 

te objekte da bi se moglo normalno nastaviti gospodariti otpadom, što je i funkcija komunalnog 

poduzeća.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Pročitala sam danas o toj dopusnici. Međutim, sortirnica 

otpada ne znači izgraditi objekte, sortirnica otpada je pogon koji po nekoj procjeni košta cca 

četrnaest milijuna eura, sredstva su se svojedobno mogla povući iz EU fondova. Zanima me, da li 

se u tom smjeru razmišlja o novoj politici gospodarenja otpadom, a ne samo pretovariti na veće 

kamione i odvesti negdje drugdje na zbrinjavanje? 

 

PETRA ŠKROBOT – Mi prvo moramo riješiti ove krucijalne stvari koje su nam ključne 

za uopće funkcioniranje i za dobivanje dozvole dalje, a onda se možemo tek baviti ovime. To što 

je propuštena prilika i što se u nekim prošlim vremenima nije razmišljalo u tom smjeru na žalost 

posljedice snosimo svi, ali maksimalno dajemo sve od sebe da te posljedice minimiziramo i da 

napravimo ono što je u ovom trenutku maksimalno moguće. Svakako bih htjela istaknuti da se 

nikako neće prevaljivati taj teret na teret građana. Mi apsolutno mislimo na građane i oni su nam 

na prvom mjestu. Što se tiče same cijene otpada, svi jako dobro znate da je donesen novi zakon, 

kojim je svim jedinicama lokalne samouprave, zapravo, nametnuo da moraju donijeti nove odluke 

o cijenama otpada i moramo imati fiksnu cijenu i varijabilni dio. Mi smo morali taj cijeli sustav 

prilagođavati tom zakonu. Zato smo imali press konferenciju po pitanju te cijene i zato se išlo u 

izmjenu te odluke, a ne zato da bismo mi ovaj teret Komunalca i onog što nas je tamo zateklo 

prebacili na građane. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ – Bit ću vrlo kratak, gđa gradonačelnice za vas jedno pitanje. 

Kakav je status sportske dvorane na Bregani, da li je prijava na fondove išla i što u slučaju ako to 

ne prođe, da li se planira iduće godine ići iz vlastitih sredstava to financirati ili putem zaduženja ili 

kako god? Pitanje je postavljeno ispred Mjesnog odbora Bregane, u kojem sam predsjednik, i čisto 

da malo smirim svoje ljude koji već dugi niz godina čekaju i postali su lagano, nećemo reći 

nestrpljivi, nevjerni u tome da će se to zaista desiti, a ja duboko vjerujem da stojimo iz svojih 

odluka, pa kratak info o tome. Hvala puno. 

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na pitanju. Čekali smo da se raspišu natječaji vezano 

uz fondove EU po pitanju škola i dogradnje sportskih objekata vezanih uz škole. Nažalost to se još 

nije dogodilo, ono što je plan, sada kada se slaže proračun za sljedeću godinu pokušat ćemo 

osigurati sredstva da ako se i ne raspišu natječaji da se više ne čeka nego da se ide u realizaciju 
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projekata iz vlastitih sredstava. Vidjet ćemo dalje, naravno to je još stvar planiranja proračuna u 

kojim omjerima i na koji način, ali ne mora se brinuti. Dakle, rečeno je i po pitanju objekta škole 

u vojarni i po pitanju dvorane u Bregani i vrtića, za vrtiće čekamo odgovore iz fondova, ali to su 

sve projekti koje moramo krenuti realizirati sljedeće godine, na koji god način financiranja bilo. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja? 

 

MARKO POŽGAJ – Evo, imam samo jedan podsjetnik. Znači, na 11. sjednici Gradskog 

vijeća postavio sam pitanje vezano za nabavu vatrogasnog vozila prema Vatrogasnoj zajednici, a 

radi se o vozilu DVD-a Rude. Zanima me, da li mogu gradske službe dati odgovor prema kojim 

kriterijima je nabavljeno to vozilo i zašto nije bilo određeno vrijeme registrirano? 

 

MIRAN ŠOIĆ – Gosp. Džepina možete vi odgovoriti ili ćemo pismeno dati odgovor. 

 

MARINKO DŽEPINA – Ovo pitanje je bio već nekoliko puta postavljeno od kada sam i 

ja bio u klupama gdje sada sjede kolegice i kolege. Mislim da na ovo pitanje najbolji odgovor može 

dati DVD Rude, one su te koje su i davale objašnjenje na prošlim sjednicama gradskog vijeća, pa 

mi možemo uputiti jedan dopis DVD-u Rude da nam da točno objašnjenje i da ga proslijedimo 

ovdje vama. Evo, to je moj odgovor. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

MARTIN KOMES – Lijepo molim samo za jedan info za Kolodvorsko naselje. U kakvoj 

je fazi izmjena ovih vodovodnih cijevi i kada se planira neki završetak? 

 

PETRA ŠKROBOT – Svi koji dolje žive u tom dijelu grada mogu vidjeti da se intenzivno 

radi na izmjeni cijevi. Ono što je informacija od strane VIO-a da bi kroz mjesec dana radovi trebali 

biti završeni. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Postavit ću u skladu s Poslovnikom pitanja. Bili smo 

očekivali da će ove godine krenuti radovi na obnovi državne ceste Betonke, pa je bilo rečeno da je 

nažalost uložena određena žalba na sam nadzor. Pitam, da li imate neka saznanja da li je to 

određeno i što je s tom žalbom, da li je odbačena ili usvojena i što to znači za radove na Betonki? 

Nažalost, nismo u onom razdoblju dobili te radove kako je Grad planirao i očekivao u skladu s 

proračunom i slično.  

Zanima me, ako ste upoznati sa samim projektom, da li na semaforu kod velikog Konzuma 

je možda planirana neka rekonstrukcija i slično? Obratili su nam se određeni sugrađani koji su 

pitali da li se isto tamo može urediti ona tipka za prelazak preko ceste, jer tamo dosta školaraca 

prolazi, pa bi trebalo poraditi na usporenju prometa na toj dionici Betonke. U duhu sa svim tim 

temama koje sam, evo, u ovom pitanju postavila tako bi i sljedeće pitanje formulirala. 

Suočeni smo svi općenito s porastom različitih cijena, što od energenata, što od 

prehrambenih artikala, kako se to reflektira na funkcioniranje naših ustanova, što u predškolskom 

odgoju, što u školstvu. Znamo da se tu u određenim ustanovama mora formirati jelovnik, pa da li 

će to utjecati na pad razine prehrane u vrtićima i školama, jer znamo koliko su cijene poskočile. 

Isto tako, što možemo očekivati s obzirom na situaciju s plinom u našim ustanovama, što od kulture, 

školstva i predškolskog odgoja. Da li uopće imate neke projekcije da li bi to moglo uzrokovati 

određeni rebalans proračuna?  Samim time su i razmišljanja sigurno će trebati onda negdje nešto 
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rezati da bi se moglo sve skupa na neki način i dalje ostvariti u skladu sa standardom kojeg Grad 

ima. Evo, to bi bila moja dva pitanja. 

 

PETRA ŠKROBOT – Po pitanju Betonke, da, bila je žalba i to je riješeno i treba se izvršiti 

uvođenje izvođača u radove. Informacija je bila da će biti danas to uvođenje, no međutim dobili 

smo obavijest iz Hrvatskih cesta da se prolongira na 05. listopad, dakle, sljedeći tjedan. Tražili smo 

službeno pisano očitovanje kako bismo imali pisani trag da je to taj datum. Izvijestiti ćemo vas 

hoće li to biti tako, ja kažem dok ne dođu i dok ne uvedu u radove više ne vjerujem u to, ali trudimo 

se na dnevnoj bazi komunicirati i kontaktirati ih da se više napokon krene s tim radovima. Zadnja 

informacija je 05. listopad o.g. uvođenje u radove. 

Što se tiče samog semafora na raskrižju kod Konzuma možemo iskomunicirati s 

predstavnicima Hrvatskih cesta kada budu ovdje da se to regulira. Na ulazu u Samobor na ipsilonu 

u dogovoru s njima je u planu rotor, a vidjet ćemo kada će se krenuti s realizacijom toga. 

Energenti, ustanove, kvaliteta. Dakle, mi smo cijelo vrijeme u komunikaciji s ustanovama 

i pročelnik je ovdje pa će se on još nadovezati. Što se tiče same kvalitete i cijene trudimo se 

maksimalno da cijene vrtića još uvijek ne porastu s obzirom na cijeli porast da nemamo udar na 

građane i gledat ćemo naravno da to ne ide na uštrb kvalitete obroka i prehrane djece. 

Što se tiče energenata pročelnik može navesti, a odrađeni su sastanci s ustanovama, prati se 

cijelo vrijeme situacija i postoje planovi po tom pitanju. Tako da ću zamoliti pročelnika da nadoda 

još detalje. 

 

SILVIO IVAN ŽUGAJ – Evo, samo da ukratko odgovorim na pitanje. Krenut ću odmah 

od energenata, da imali smo par sastanaka na tu temu, međutim to je cjelokupno jedno kompleksno 

pitanje, ne samo vezano uz moj odjel ili uz predškolski odgoj ili školski odgoj, nego funkcioniranje 

svega pa tako i samog Grada Samobora. Svi smo uključeni u to, Vlada kao što i sami znate donijela 

je niz nekih mjera koje su nam u mnogočemu olakšale planiranje koje nam sada slijedi proračuna 

i projekcija. Međutim, sada je neka problematika nastala s tim plinskim tržištem, to naravno 

svakodnevno pratimo i reagirat ćemo u skladu s tim kada se situacija na razini države razjasni. Što 

se tiče same kvalitete predškolskog odgoja i obrazovanja, odnosno kvalitete zadržavanja razine 

prehrane, gradonačelnica je rekla da za sada ne bi išli u poskupljenje cijene, ali naravno da tu 

moramo dobro paziti kako ćemo pokriti tu razliku između roditeljskih uplata i povećanih cijena 

hrane. Mi smo zapravo, odnosno moj odjel i ja u čestoj koordinaciji s dječjim vrtićima pa se tako 

zapravo čujemo na tjednoj bazi nekoliko puta, što bilo čega, a poglavito ovoga što ste i sami 

postavili pitanje. Za sada je situacija zadovoljavajuća ili čak vrlo dobra, nema nekakvih naznaka 

da bi tu trebalo doći do nekakvih znatnih poremećaja, ali u svakom slučaju sada smo u fazi 

planiranja proračuna i naravno da ćemo razmišljati o tome da se tu podigne određena svota novaca 

u nekakvom postotnom iznosu s obzirom na poskupljenje prehrambenih artikala. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Da li se još netko javlja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Gradonačelnica me malo zbunila kada je pričala o tome da 

neće građani plaćati cijenu lošeg stanja u Komunalcu. Međutim, na onoj press konferenciji od prije 

od pet dana iza toga ste na stranicama Grad Samobor, službena stranica, na Facebook-u objavili 

neke grafikone i neke slikice, pa tu piše ovako: Razlozi promjene cijene: prvo, nova regulacija i 

pravilnici vezani uz zbrinjavanje otpada, to je u redu, cijene energenata i zbrinjavanje otpada. 

Cijene energenata vjerojatno debelo utiču na prijevoz smeća i cijenu. Gubici prethodnih razdoblja 

nastali lošim poslovanjem, znači, građani će svakako sanirati kroz cijenu loše poslovanje. 
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Restrukturiranje poslovanja poduzeća Komunalac, od četiri navedena razloga za promjenu cijene 

dva se odnose na loše poslovanje Komunalca iz prethodnih godina i očito ćemo mi sada u 

povećanoj cijeni ipak to morati svi platiti.  

 

PETRA ŠKROBOT – Znači, ovdje se govori generalno o situaciji u Komunalcu, a što se 

tiče pravdanja cijene kada se formira prema zakonu koji je donesen vi točno morate pravdati zbog 

čega je formirana cijena, kakvi su vam troškovi, kakvi su vam rashodi i temeljem toga možete 

formirati cijenu. Nismo mi mogli izmisliti cijenu koju želimo, nego smo morali sukladno zakonu 

pravdati po stavkama što će ona uključivati. 

 

DARKO LISEC – Mi smo uputili jedan dopis prema Gradu Samoboru, prema gradskim 

službama, vezano za autobus Sveti Martin – Galgovo – Drežnik – Savski Most i obrnuto, nismo 

dobili nikakav odgovor. To moram pitati ispred Mjesnog odbora Galgovo, ljudi me pitaju što je s 

tim prijevozom? Svjesni smo tih problema koji se događaju. 

Drugo pitanje je bilo vezano za taj dio. Da li se u tom slučaju ako se ne mogu korigirati 

polasci – odlasci, da li možemo korigirati pomaknuće linija nekih desetak minuta? To pitam da ti 

ljudi uhvate neke autobuse, da mogu otići na posao i s posla, studenti i đaci, da ne moraju čekati 

sat i pol vremena. Jedna situacija, je to da je uvedena  ta Žitarka, pa se svi pitaju kako da mi dođemo 

do te Žitarke, a od Žitarke dalje prema Savskom mostu. To je bilo isto zbunjujuće pitanje. 

Drugo pitanje, ono što me zanima. Gdje se došlo s projektnom dokumentacijom i 

projektiranjem ceste Falašćak? To pitam zbog toga jer sam danas dobio informaciju da se kreće s 

rekonstrukcijom vodovodne mreže Konšćica – Galgovo. Da li je ta informacija točna ili nije, to ne 

znam, to ću valjda sada dobiti informaciju? Ako je to točna informacija, da li će ta informacija 

onda biti korigirana, odnosno praćena da ne pravimo sada asfalt, a onda poslije da se ide kopati za 

vodovodnu mrežu. Bilo bi dobro da se te dvije stvari onda usklade, tako da se napravi prvo 

vodovodna mreža pa da onda ide asfaltni dio gore. 

 

PETRA ŠKROBOT – Javni prijevoz, dakle, komunicirali smo s vama, neke stvari smo 

već riješili. Ovo što se tiče dodatnih polazaka po pitanju komunalnog linijskog prijevoza tu 

možemo tražiti prijevoznika da korigira još neke polaske, to ćemo i napraviti. I dalje smo u 

komunikaciji s prijevoznikom, radimo na daljnjim koracima po pitanju unapređenja javnog 

prijevoza. Dakle, nismo stali da se ne bi mislilo nego kontinuirano radimo na tome i tražit ćemo 

još ovo za što ste nam poslali prijedlog. 

Što se tiče ceste Falašćak – Galgovo zamolit ću resornog pročelnika da da odgovore po 

pitanju dokumentacije, odnosno ove informacije, jeli je provjereno vezano uz rekonstrukciju 

vodovodne mreže, kao što ste rekli. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ – Što se tiče projektiranja ceste moram vas izvijestiti da imamo 

ugovor s Građevinskim fakultetom, koji je nosilac projektiranja izvanrednog održavanja ceste, a 

pored toga vrši se projekt sanacije pet klizišta na toj dionici. U okviru tog projekta traže se posebni 

uvjeti, tako da će dobiti isto uvjete od Vodoopskrbe i odvodnje. Sada novih spoznaja nema u kojoj 

su fazi, jer oni već tri godine obećavaju raspisivanje javnog natječaja za rekonstrukciju vodovoda. 

Zaista nemam novih informacija, ali da će ih, kao što sam i naveo, kroz svoje posebne uvjete, bitno 

je za projekt. 
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DAVOR DANIČIĆ – Imam jedno pitanje za gradonačelnicu, zbog javnosti. Sredstva su 

osigurana za Dječji park u Južnom naselju i koliko mi je poznato s vama su u komunikaciji, da je 

idejni projekt gotov. Zbog javnosti da nam kažete kada bi to krenulo? 

Drugo pitanje je komunalne naravi, za gđu Ines ali nje nema tu. Zanima me nadopuna ovih 

dječjih igrala u parkovima koja nedostaju zbog truleži i puno ih je maknuto. Pitam kada bi to 

krenulo s popunom? 

 

PETRA ŠKROBOT – Što se tiče Parka u Južnom naselju, da, idejno rješenje je gotovo i 

glavni projekt je u pripremi. Dali smo zahtjeve za priključke (voda, struja, kanalizacija) na tom 

dijelu. Uskoro ćemo predstaviti javnosti kako će izgledati Park u Južnom naselju, a plan je započeti 

s radovima negdje do sredine desetog mjeseca, sve ovisi o vremenskim uvjetima, ali naravno 

svakako ćemo i s Gradskom četvrti prije iskomunicirati i prezentirati projekt. Veselimo se tom 

parku, mislim da će biti na ponos svih i da će stvarno biti svi zadovoljni njegovim izgledom i 

obuhvatom i da će za svaku dobnu skupinu tamo biti po nešto. Dakle, smatram da Samobor 

zaslužuje jedan takav park, osobito u tom dijelu grada i na ulasku u Samobor. 

Što se tiče ostalih igrala koja su izmijenjena, natječaj je proveden i uskoro bi trebali imati 

odgovor o tom odabiru ponuda. Točan datum ćemo vam reći kad provjerimo točan datum 

završetka, ali sve je u proceduri i uskoro bi trebali imati to riješeno. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ – Čuo sam da sam vam nedostajao, da nema toliko napete sjednice kada 

mene nema, a vidim da me pročelnik Džepina već gleda. Malo šale, a sada idemo ozbiljno. 

Imam dva pitanja i jedan prijedlog po Poslovniku koji mi to omogućava. U tom uvodu ću 

se malo nadovezati i na teme gđe Franceković, jer se na neki način ta pitanja preklapaju.  

Moji suradnici su napisali, danas ili jučer navečer, četiri zahtjeva na pravo na pristup 

informacijama, tri idu za Grad Samobor, a jedan ide za Svetu Nedelju. Tako da gosp. Rizmanovski 

imat ćete posla ovaj mjesec, pa ajmo krenuti u to. 

Prvo bi se osvrnuo na ovo od gđe Irene. Što se tiče gosp. Davora Nađia, znači ne želim 

prejudicirati, nemam dokumentaciju, nemam ništa, ali normalno zakon to omogućava, i to je jedno 

od tih zahtjeva, a sada ću vas to i otvoreno pitati. Znači, prima li, tj. isplaćuje li Grad, bilo koje 

poduzeće kojemu je Grad osnivač, bilo koji proračunski korisnik ili bilo koja zajednica npr. 

Turistička, naknadu za savjetničke usluge gosp. Davora Nađia? Konkretno ne Grada, nego ajmo 

sve obuhvatiti. To je što se tiče toga. 

Što se tiče kadroviranja, generalno tu sam i ja oprečnog mišljenja, ne kadroviranja za Fokus, 

nego govorim konkretno da se stavljaju ljudi koji nisu iz Samobora. U jednu ruku to mi je logično 

ako imaš deficit kadra, konkretno u Samoboru, a u drugu ruku mi je nelogično, jer imali smo sada 

slučaj po pitanju Vatrogasne zajednice, da je gosp. iz Zagreba predstavnik Grada. Sada je meni 

malo, iskreno, čudno, niti ja do prije par godina nisam znao npr. gdje je Beder, Poklek itd, da 

gospodin iz Zagreba to može znati, tako da mi je to malo nategnuto. 

E sada, ajmo prava pitanja. Što se tiče mog omiljenog javnog prijevoza, to je drugi 

zahtjev,Zakon o pravu na pristup informacijama. Ono što me konkretno zanima, u kojem ste točno 

fazi, a ne čekamo, vamo, tamo, bez političkih odgovora molim, ako je moguće. U kojoj ste točno 

fazi u rješenju javnog prijevoza? Mi smo preko zahtjeva zatražili sve ugovore sa Samoborčekom i 

Autoturistom, ako je normalno moguće to dobiti, ja se nadam, pa ćemo onda to pročešljati isto i mi 

u suradnji s određenim nadležnim tijelima da se vidi koje je moguće rješenje po pitanju toga. 
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Vrbovec, konkretno pitao je predsjednik Mjesnog odbora, s obzirom da je inspektorat dao 

rješenje pa je ono isteklo, u to ste vjerojatno upućeni u kojoj je to trenutno fazi. Navodno ste rekli 

da će to Grad probati pogurati da se to riješi, jer je njima već to ludnica. Što se tiče prijedloga, ne 

volim samo ocrnjivati, tako da bez prijedloga ovo sve pada u vodu. Znači, postoji jedna aplikacija 

koja se konkretno zove, malo sam se zbunio, e-redar. Konkretno to vam je aplikacija koja 

pospješuje djelovanje komunalnih službi. To je ustvari rađeno na primjeru policije gdje ste vi mogli 

bilo kakvi nepropisno parkirani auto poslikati i poslati, a oni moraju to evidentirati. Cijena tog 

modula je oko dvadeset pet tisuća kuna, ta godišnja licenca. Ono što smatram da bi to pomoglo 

građanima, npr. pokvari se neka lampa, netko nepropisano nešto napravi, da bi to mogli konkretno 

kroz tu aplikaciju vi kao gradonačelnica imati evidentirano, mogli bi prosjek izvršavanja od 

primitka tog zahtjeva do izvršavanja, odnosno vidjelo bi se tko radi, a tko ne radi. Eto, to je moj 

iskreni savjet.  

 

PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem gosp. Hržiću na pitanjima i komentarima. Gledajte 

gosp. Hržić, znam da je vama, s obzirom na stranku kojoj pripadate, nepojmljivo da netko radi bez 

naknade, ali to je stvarno tako. Dakle, u ovom slučaju gosp. Nađi radi bez ikakve naknade, i to će 

vam sve službe dostaviti bez ikakvih problema, drage volje, od svih koga ste zatražili dobiti ćete 

sve na uvid. Još jednom ponavljam gosp. Nađi radi bez naknade, sa zadovoljstvom, zato što smatra 

da je ovo jedna izrazito dobra i pozitivna priča i da su promjene moguće i zbog toga je uključen 

ovdje kao savjetnik. 

Što se tiče Komunalca i aplikacije, mi idemo u kompletnu digitalizaciju što gradske uprave, 

što Komunalca. Dakle, direktor se do sada bavio restrukturiranjem i ovim organizacijskim dijelom, 

a sada se počinje baviti detaljno operativnim kontrolingom i operativom i tu će sigurno biti pomaka 

i u smislu digitalizacije i svega što se na to odnosi. 

Što se tiče prijevoza, o tome ćemo vas stvarno više izvijestiti u narednom periodu, zato što 

spremamo promjene i nove stvari vezane uz to, pa ne bih sada unaprijed iznosila. Dobit ćete uskoro 

puno više informacija, dakle, idemo korak po korak, sada smo iznijeli sve što se napravilo u 

Komunalcu, pa ćemo javni prijevoz, pa gradska uprava po pitanju digitalizacije i nekih promjena 

tamo koje će biti. Bit ćete svakako informirani. 

Vidim da sve nekako smeta gosp. Bertina, ovo što ste ga spominjali po pitanju Vatrogasne 

zajednice, pa kada kuma bivšeg gradonačelnika maknete iz Vatrogasne zajednice i stavite bivšeg 

šefa USKOK-a, naravno da to nekome smeta i zato se tolika prašina digla oko toga. Evo, samo ću 

to komentirati i s time ću završiti svoje. 

Vrbovec, da to je na inspektoratu, mi smo naravno u komunikaciji s ministarstvom. Ići ću 

tamo ponovno na sastanak da se pokuša što prije to riješiti ta sanacija otpada. Mi smo dobili pisano 

očitovanje od inspektorata i kontinuirano smo u komunikaciji s njima. 

 

MARKO POŽGAJ – Postavio bih samo još jedno pitanje na koje imam pravo. Pošto sam 

prijatelj s puno Svetonedeljšćana pa me stalno pitaju što je s cestom Medsave – Strmec. Da li imate 

to u kakvom planu asfaltirati? S obzirom da je to peta spojena cesta dva susjedna grada i dosta je 

prometna radi same skele.  

 

PETRA ŠKROBOT – Samo bih se još htjela ispraviti imala sam lapsus linguae u 

prethodnom odgovoru. Dakle, ne člana u Vatrogasnoj zajednici, nego člana Vatrogasnog vijeća u 

Javnoj vatrogasnoj postrojbi. To je razlika, da mediji pogrešno ne prenesu, jer neki čelnici 

Vatrogasne zajednice su poprilično osjetljivi na sve što ja kažem, pa molim da se to ispravi. 
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Što se tiče ceste Medsave, imali smo tribinu u Medsavama, mještani su nas upoznali s tom 

problematikom, pokušat ćemo da mi svoj dio odradimo, ali isto tako da i Sv. Nedelja napravi taj 

spoj pa da bude jedna cjelovita priča. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem Aktualni sat, bio je buran s puno 

pitanja. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se prelazi 

na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog polugodišnjeg 

izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu.  

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako se nitko ne javlja za riječ, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 3 „protiv“) donijelo je 

 

POLUGODIŠNJI 

 

izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Polugodišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o dodjeli 

Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2022. godini. 

Molim gđu Valentinu Horvat, pročelnicu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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 VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje u ime predlagatelja Odbora za 

nagrade i priznanja po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s 

time da je napomenula da je Odbor predložio gradonačelnici da se u proračunu za sljedeću godinu 

i same novčane nagrade povise. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ – Vezano na ovu točku dnevnog reda pročitala bih izjavu Kluba 

vijećnika HSS-a. 

Pred nama je donošenje odluke o nagradi za životno djelo koja je vrlo značajna nagrada i 

mislim da se tome treba pristupiti ozbiljno. Na žalost, pred nama je samo prijedlog nadležnog 

odbora s biografijama svoje predloženih kandidata, a koliko smo vidjeli bilo je predloženo više 

kandidata. Smatramo da smo trebali barem dobiti na uvid biografije i prijedloge ostalih kandidata 

kako bih mogli procijeniti da li je odbor donio objektivnu i opravdanu odluku. Ovako na ovaj način 

gdje mi imamo samo biografije predloženih kandidata fra Vatroslava Frkina i gđe Vesne Radinčić, 

možemo posumnjati u to baš iz razloga što je predlagač gđe Radinčić član stranke Fokus, dok 

recimo za kandidata koji nije prošao taj famozni odbor, gosp. Škiljan, njega je predložila nezavisna 

gradska vijećnica Irena Franceković, čiji prijedlog kandidature su poduprli i dosadašnji dobitnici 

Nagrade za životno djelo, koji su redom najugledniji i najzaslužniji Samoborci. Tako da mislim da 

njegova kandidatura nije trebala samo tako olako biti odbačena. Znači, njegovu kandidaturu su 

podržali i dosadašnji dobitnici: Đurđa Vuković, Nada Adamek, velečasni Mile Vranešić, Marijana 

Jaić, dr. Zvonimir Jakobović, Pavao Grom, Marija Labaš, nažalost nedavno preminuli Franjo Sina 

Gluščić, Ivanka Brekalo, Mirko Beran, Želimir Štahan, Antun Laušin, primarijus dr. Slavko 

Lovasić, Ivan Bezjak, Ivančica Pogrmilović i Milan Žegarac Peharnik. Znači, ta kandidatura ne 

može se ocijeniti da je bila samo na inicijativu gđe Franceković. Iz prije navedenog je vidljivo da 

se radi o klasičnoj političkoj namještaljki, koje najveće samoborsko priznanje za minuli rad i 

doprinos samoborskom javnom životu dobiva prema prijedlogu člana Fokusa osoba za koju u 

biografiji nije navedeno ni gdje je rođena, ni kada je rođena, ni gdje živi, a eliminira se Robert 

Škiljan Samoborac, s bogatom i nezaobilaznom biografijom, kojeg podržavaju najugledniji 

Samoborci, ali zna se on trenutno nije po volji aktualne vlasti.  

Zato predlažem da se na glasanje stavi prijedlog zaključka Gradskog vijeća Grada 

Samobora po kojem će Nagrada za životno djelo umjesto gđe Vesne Radinčić, uz nagradu fra 

Vatroslavu Frkinu, biti dodijeljena gosp. Robertu Škiljanu. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Molio bih kolege iz HSS-a, famozni odbor nije jel ste za njega glasali. 

Prema tome nije famozni i nepoznati, nego je poznati i Vijeće je za njega glasalo. 

Molim gđu Valentinu Horvat da se obrati s par riječi. 

 

VALENTINA HORVAT – Odgovorila bih u sljedećem smislu. Podsjetila bih vas da je 

Odbor za nagrade i priznanja radno tijelo Gradskog vijeća i on je jedini ovlašteni predlagač. Svaki 
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odbor se slaže sukladno mandatima u Gradskom vijeću. Znači, to je vaše radno tijelo, ono predlaže 

odluku. Što se tiče materijala, materijal je identičan kakav ste dobili sve ove godine, znači ne 

odstupa u ničemu. Vi ste dobili prijedlog odluke, kao i svaki drugi prijedlog koji dobivate. Dakle, 

možete ga usvojiti ili ne usvojiti to je vaše vijećničko pravo. Još jedanput ponavljam, to je radno 

tijelo Gradskog vijeća i ovlašteni predlagač kao i za svaku drugu odluku, ne dobijete varijante 

odluke, nego konačni prijedlog tog odbora. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Vi meni protumačite jesam li ja u pravu, predlagatelj je 

gradonačelnica, a ne odbor. Znači, odbor šalje gradonačelnici, a gradonačelnica predlaže 

Gradskom vijeću. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ne. Gđa gradonačelnica se javila za riječ. 

 

PETRA ŠKROBOT – Evo, samo bih gđi Jančikić odgovorila. Dakle, ako stvari u HSS-u 

funkcioniraju po stranačkoj liniji to je jedan par rukava. Cijelo vrijeme pokušavate nametnuti 

Fokusu nekakve političke utjecaje ili nešto slično. To nikako neću dopustiti. Dakle, gledajte 

kvalitetu kandidata i predloženih kandidata i ono što je odbor izglasao, a ne tu bacati političke 

floskule. Pitam se kako ste vi u svoje vrijeme donosili i davali nagrade za doprinos gradu i koliko 

su godina pojedini kandidati imali, koji su dobili za izniman doprinos nagrade grada Samobora. 

Možemo proanalizirati listu HSS-ovih predstavnika koji su dobili nagrade prije, ako ćemo na taj 

način komunicirati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema, dajem prijedlog odbora na glasanje, a predloženi kandidati za Nagradu za 

životno djelo Grada Samobora su fra Vatroslav Frkin i gđa Vesna Radinčić. 

To je prijedlog odbora koji je raspravljao i nije bilo jednostavno donijeti odluke s obzirom 

da je bilo još kandidata o kojima se raspravljalo, pa tako da ne bih ulazio u ovakve diskusije. 

Dajem prijedlog odbora na glasanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 „za“, 

1 „protiv“ i 3 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2022. godini u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o dodjeli 

Nagrada Grada Samobora u 2022. godini. 

Molim gđu Valentinu Horvat da ukratko da uvodno obrazloženje. 

 

VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje u ime predlagatelja Odbora za 

nagrade i priznanja po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o dodjeli 

Nagrada Grada Samobora u 2022. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2022. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o ustrojavanju Službeničkog suda Grada Samobora. 

Molim gđu Valentinu Horvat da ukratko da uvodno obrazloženje. 

 

VALENTINA HORVAT – Daje uvodno obrazloženje u ime predlagatelja Odbora za 

nagrade i priznanja po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Nemam nikakvo pitanje imam samo jednu konstataciju. Malo 

prije ste govorili da nemate nikakve, možda to nisu ljudi iz Fokusa, možda su to neki vaši poznanici 

ili ne znam na koji način ih birate. Gđa Andrea Aničić je odvjetnička vježbenica u Odvjetničkom 

uredu gosp. Maria Bogića koji, koliko vidim po e-transparentnosti, je naš gradski odvjetnik. To je 

Odvjetnički ured iz Zagreba, žena živi u Zagrebu. Samo konstatiram da ne vjerujem da od četrdeset 

tisuća Samoboraca nema niti jednog odvjetnika, jer tamo po onom pravilniku bi trebao biti 

odvjetnik, koji bi mogao biti član takvog jednog suda, nego, eto, moramo uvesti nikoga iz Zagreba. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja po ovoj točki dnevnog reda? 
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 PETRA ŠKROBOT – Dakle, ponavljam, kompetencije to je jedini ključni faktor odabira 

i koliko sam ja upoznata ne mora biti odvjetnik, ali je poželjno da bude zato što je nama bitno da 

bude osoba kompetentna. 

 

 MARKO POŽGAJ – Poštovana gđa Irena, na žalost, u četiri milijuna ljudi u Hrvatskoj 

nemate kompetentnog urara, pa ga morate uvesti iz Makedonije, Rusije itd., pa ne vidim više 

razloga pričati da li je netko iz Samobora, Zagreba, Molvica, Jaske itd. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još netko da se javlja? 

 Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasanje Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o 

ustrojavanju Službeničkog suda Grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 „za“, 

2 „protiv“ i 2 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o ustrojavanju Službeničkog suda Grada Samobora u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o ustrojavanju Službeničkog suda prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama 

Odluke o nerazvrstanim cestama. 

Pročelnik gosp. Župančić je tu, ako će biti pitanje može dati odgovor. Smatram da nije 

potrebno uvodno obrazloženje. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 3 „protiv“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 
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AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu gradonačelnice 

za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine. 

 Materijal ste dobili opširan, pa pitam da li gradonačelnica želi nešto reći još. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Ukoliko ima potrebe za obrazloženjem materijala rado ću objasniti, 

ali s obzirom kako neke skupine ljudi po Samoboru se intenzivno trude govoriti kao ova gradska 

vlast ništa ne radi, pa to se može vidjeti u ovom izvještaju da je to ono što oni govore baš točno, pa 

je zbog toga on toliko opsežan i toliko stvari navodi koje su se odradile. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 „za“,  

3 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. 

godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o radu gradonačelnice prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o davanju 

suglasnosti za sklapanje ugovora o kupoprodaji s trgovačkim društvom RC SAMOBOR 

LOGISTICS d.o.o. za prodaju kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4, k.o. Klokočevec. 

 Pročelnik je nazočan na sjednici pa ako će biti pitanja može odmah dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ – Imam jedno pitanje vezano za taj centar. Zanima me da li 

prometna infrastruktura prati potrebe tog centra? Neki ljudi su malo skeptični po tome, pa bih samo 
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htjela malo razjasniti. Da li će se napraviti nove ceste za dolazak do tog centra i za odlazak kamiona 

ili će jedan dio prometa prolaziti kroz naselje Bobovica? 

 

 PETRA ŠKROBOT – Radovi su pripremni krenuli na pristupnoj cesti i rotoru, izmještanju 

kolektora. Dakle, radi se novi pristupni put ka centru, koji će biti korišten za promet vezano uz 

centar. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o kupoprodaji s trgovačkim društvom RC SAMOBOR 

LOGISTICS d.o.o. za prodaju kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4, k.o. Klokočevec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 3 „suzdržan“) donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o kupoprodaji s trgovačkim društvom RC SAMOBOR 

LOGISTICS d.o.o. za prodaju kč.br. 1237/4 i kč.br. 1246/4, k.o. Klokočevec u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju suglasnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o imenovanju 

članova Savjeta potrošača.  

 Materijal ste dobili, u njemu sve piše, u skladu sa zakonom svaki grad mora imati Savjet 

potrošača, povećanje cijene u komunalnom dijelu javnih usluga mora proći kroz taj savjet. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

imenovanju članova Savjeta potrošača.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 „za“ 

i 3 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o imenovanju članova Savjeta potrošača u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o imenovanju članova Savjeta potrošača prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 
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AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Pozive ste dobili, vidimo se na Svečanoj sjednici 15. listopada o.g. u kinu. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 15. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 Dovršeno u 17.25 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 

 


